

「全智能」萬用爐 JT369 Jet Chef

萬般廚藝集一身 健康美食一家嚐

要製作美味佳餚,家中只需一部多功能烤焗微波爐,便能讓您盡顯身手。惠而浦「全智能」萬用爐具備多個特有技術結合專業科技,不但可以煮出蒸焗烤炆的傳統美食,亦可自家炮製酒店式糕點及無煙低脂BBQ。各種智能貼心功能集於一身,全面迎合都市人食得健康的品味生活。

Healthy culinary magic for your family

The all-in-1 Whirlpool Jet Chef oven brings you the modern way of cooking. It includes a number of special functions combined with professional technology, allowing you to cook hotel-like gourmet at home, even easier and healthier.



脆焗功能一 Crisp Cook

脆焗功能加上惠而浦特有的脆焗盤,只需加兩滴油,便可迅速焗出上下表面都香脆的可口美食。以新法快速焗 美食、香脆低脂;讓家人食得更健康,香脆美食齊共享!

Place food on the Whirlpool's special crisp plate. Just add 2 drops of oil and the food surface quickly forms a crispy crust. A virtually fat-free and cholesterol-free gourmet is ready within minutes.



3D 立體微波系統-



能將微波熱量徹底分佈整個爐內空間,均匀覆蓋,令食物內外全面受熱,確保食物達至理想的烹調效果。

The microwaves are emitted in three-dimensional mode, allowing them to penetrate the food more efficiently. Food cooks faster and more evenly.



噴射式熱風 let Stream

爐腔內置4個強大噴射式出風氣孔,產生熱風對流,熱風迅速全面 覆蓋整個爐腔,令熱量均勻,避免食物被燒焦或烘乾,就算最刁鑽 的位置都能平均受熱,效果比一般焗爐更理想!

4 powerful forced air inlets inside Jet Chef create convention within the cavity. Jet Stream provides complete and even heat coverage, thus avoiding food surface from being burnt or dehydrated due to direct heating.



一般微波爐 Traditional oven



"Jet Stream" 噴射式熱氣 "Jet Stream" forced air



第6感「蒸」——6th Sense Steam

因應餸菜重量性質調節最合適的蒸煮時間、溫度及濕度,以溫和的煨燉方法令食物均匀受熱。有效保持食物的營養、色澤及質感,保存原汁原味。

Adjust the most appropriate steaming time and temperature, based on the food nature and weight. It allows food to receive even heat by means of gentle and simmering process, which effectively preserves nutrients and taste.





第6感「翻熱+煮食」—6th Sense Reheat + Cook



內置的電子微型處理器、濕度感應器及溫度感應器,自動感應食物的大小份量和濕度來選定合適的烹調時間。翻熱餸菜,既快捷妥當,且能保持原汁原味。

The installed electronic micro processor and humidity sensor will detect food portion and humidity before determining the appropriate cooking time.





第6感「脆焗」-6th Sense Crisp



內置的電子微型處理器及溫度感應器,自行感應食物大小份量及溫度再選定合適的脆焗時間,令食物能達致上下表面都香脆可口。

The installed electronic micro processor and humidity sensor will detect food portion and humidity before deciding the best cooking time.



石英燒烤— Quartz Grill



石英燒烤比傳統燒烤更具效率,石英燒烤管所發出的熱能,直接投射到食物上,均匀地覆蓋爐內空間,令食物中的油脂迅速消除,讓食物表層香脆,內層保存鮮味。

Heats up much quicker than a traditional grill. Fats and grease in the food can be burnt quickly, making food crispy on the outside while fresh and juice can stay inside.



極速啟動 Jet Start



極速啟動功能,以最高火力及每一按為30秒設定時間烹調食物,極之快捷方便,讓忙碌的您於忙裡偷閒,亦能烹調美味食譜。任何時候都可以煮得又快捷又容易,切合現代生活急促節奏。

With just one single press, your meal is ready! We save you time to make life easier.

液晶控制版面——— L.C.D. Control Panel



液晶控制版面,客易操作,充分運用爐上的每吋空間,減低體積之餘,更能提升空間效率高達74%。爐內轉盤36厘米,容量達31公升,一口氣可焗出一打紙杯蛋糕、蒸出一條斤半鮮魚、或8隻生蠔。拉下式的爐門既能節省應用空間,更可放置食物,承托力高達20公斤,為您增添廚房工作空間!

L.C.D Control Panel on handle increases space efficiency up to 74%. 36cm turntable plus 31 Litre cavity can accommodate 1 dozen cupcakes or 8 oysters! Pull-down door creates additional work space with weight load up to 20kg.





- 容量31公升
- 輸出功率: 微波 1000W/ 燒烤 1300W/
- ・ 烹調功能: 微波烹調 / 石英燒烤 / 熱風對流 / 微波+燒烤烹調組合 / 微波+熱風對流組合 / 脆焆功能/第6感「蒸」、 「翻熱+煮食」及「脆焗」
- 解凍功能
- 7段火力調校
- 90分鐘時間調校
- 不銹鋼內膽
- 轉盤直徑360毫米
- Capacity: 31 Litre
- Power Output: Microwave 1000W / Grill 1300W /
- Functions:
 Microwave / Quartz grill /
 Convection /
 Combi (microwave + grill) /
 Combi (microwave +
 convection) / Crisp /
 6th Sense Steam,
 Reheat and Crisp
- Defrost function
- 7 power levels
- Timer 90 mins
- Stainless steel cavity

附送3年免費保養 3 years warranty

• Turntable diameter 360mm

附送特多配件 Free Accessories



脆焗盤連手柄 Crisp plate with handle



專業四方型烤盤 Professional square grill plate



多用途蒸籠 Multi-purpose steamer



高低燒烤架 High & low grill racks



微波爐蓋 Microwave cover